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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2020/21:108 Låga resultat för subventionerade anställningar

När man tar del av regeringens budget kan man liksom tidigare konstatera att 
antal reguljära jobb utan stöd som man går till efter avslutat 
arbetsmarknadspolitiskt program eller subventionerad anställning är väldigt 
lågt. Och man kan konstatera att detta är väldigt dyra och ineffektiva åtgärder. 
Ett exempel är så kallade extratjänster där man 2019 hade 11 000 inskrivna och 
endast 5 procent gick vidare till ett reguljärt jobb. Detta är bara ett exempel på 
kostsamma program med dåliga resultat.

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknadsminister Eva Nordmark:

 

Vilka initiativ är ministern beredd att ta för att komma till rätta med de dåliga 
resultat man ser efter avslutade arbetsmarknadspolitiska program och 
subventionerade anställningar?

………………………………………

Magnus Persson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-25
Besvaras senast
2020-10-07 kl. 12.00


